
 

Protokoll fört vid Höstmöte med PRO Örkelljunga i PRO 
lokalen fredagen 11-11-22 kl. 14.00  
 
Närvarande styrelsen: Nils-Eric Welander, Elvy Holmqvist, Mona Green, Siv 
Stoltenberg, Rose-Marie Karlsson, Kirsten Klinke och Britt Gustavsson. 
Övriga medlemmar: 37 stycken. 
 
§ 1 Mötets öppnande: 
Ordförande Nils-Eric Welander öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 
§ 2 Val av 2 st. justerare för dagens protokoll: 
Siv Karlsson och Mikael Lilja valdes till att justera protokollet. 
 
§ 3 Godkännande av dagordningen: 
Dagordningen godkändes av medlemmarna. 
 

§ 4 Mötets utlysande: 
Mötet har utannonserats i Lokaltidningen Söderåsen, samt via mail, sms och 
på hemsidan ca 3 veckor innan mötet. 
 
§ 5 Fastställande av röstlängd: 
Väntades tills det eventuellt blev aktuellt. 
 
§ 6 Ekonomisk redogörelse: 
Förslaget är att bibehålla samma medlemsavgift från 2022 dvs. 75 kronor, 
vilket mötet godkände. Styrelsen har kommit överens att behålla 
subventionerna (400 kr för styrelse och 300 kr för aktivitets-/cirkelledare) 
med krav på viss närvaro, samt att de gäller under ett år framåt. De för 2020 
och 2021 löper ut vid årsskiftet. Mötet godkände detta.  
Styrelsen hade som förslag att byta nuvarande Swedbank mot Sparbanken 
Boken i SK. Fagerhult. Detta pga. att vi inte längre får någon sponsring till vår 
80+ fest. Det kommer även att ge lite ränta på vårt kapital. Mötet godkände 
att vi fortsätter vårt arbete med att ändra bank. 
 

§ 7 Styrelsens verksamhetsplan för 2023: 
Ordförande Nils-Eric W gick igenom verksamhetsplanen, som är näst intill 
densamma som för 2022. Ordförande Nils-Eric Welander poängterade att 
han inte var överens om innehållet i bilaga 2:1 samt bilaga 3. Men då 
majoriteten av styrelsen hade en annan åsikt blev resultatet som visas. De 
nya stadgarna från Riks har fortfarande inte kommit ut. Hemsidan är nu åter 
i full gång, så håll utkik efter våra aktiviteter. Det gäller även att hålla koll på 
mail, sms och lokaltidningen samt i vårt fönster till lokalen. Ordf. N-E W gick 
igenom de olika aktiviteterna och cirklarna. De är i stort sett desamma som 
2022 med undantag av promenaderna, som i nuläget är inställda pga. att det 
inte finns någon ledare. Nya ledare söks för fler program. 
Styrelsemöte sker 1 gång i månaden med undantag för juli och december 
månad. Mötet godkände detta. 
 



 
 
§ 8 Styrelsens budgetplan för 2023: 
Ang. budgeten för 2023 är den snarlik tidigare år, 2022. Mötet godkände 
dessa punkter. 
 
§ 9 Medlems, aktivitets och cirkelavgifter för 2023: 
Förslaget är att bibehålla samma avgift som tidigare år, d.v.s. 60 kr per 
termin. Då ingår kaffe och enkel kaka. Mötet godkände detta. 
 
§ 10 Föreningsinformation: 
KPR: Det har inte varit så många mötet under året. Det är vi som 
medlemmar som måste ge våra representanter underlag för att kunna ta upp 
detta på mötena. 
 
§ 11 Nya medlemmar: 
Det har kommit en del nya medlemmar under hösten, även lite yngre. 
Medlemsantalet är ca 346 st. Några har gott ur föreningen och några avlidit. 
 
 
§ 12 Övriga frågor:  
Ordf. N-E W påminde om Gladjazzen i Forum den 26 november, biljetter 
finns kvar att köpa. Reklam för Sopplunch, Julpyssel, Öppet Hus på 
julskyltningsdagen och Julfest på Scala Paviljongen gjordes.  Britt pratade om 
resorna som är planerade tillsammans med Perstorp och Tyringe. Närmast 
att anmäla sig till är The Phantom Of The Opera på Kristianstads Teater den 
12 februari. Vi har 15 platser.  
 
§ 18 Avslutning: 
Ordf. N-E W avslutade mötet och tackade för visat intresse. Därpå bjöds det 
på underhållning av Karin och Rickard, förtäring av god smörgås, kaffe och 
kaka, samt dragning av lotteriet. 
 

Justeras: 
 
…………………………………………………                 .......................................................... 
 
Nils-Erik Welander: ordförande                  Britt Gustavsson: sekreterare 
 
…………………………………………………                  ……………………………………………. 
 
Siv Karlsson:                                                       Mikael Lilja: 


